
Acta de la Junta de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 28 de octubre de 2021

Expediente: JDN/2021/8
El presente documento es un acta, incorporada al libro de actas correspondiente con la numeración señalada al margen. La 
fecha de firma del documento puede ser posterior a la fecha de la sesión o la de aprobación del acta.

 

ASISTENTES:

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Domingo Giménez Renau.
AAVV Segón Molí.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vocal vecino grupo municipal Socialista
- Juan Luis Saura Vilar.
Vocal vecino grupo municipal Popular
- Clemente Agost Maner.
 Vocal vecino Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Vocal vecino Alcaldía.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusan Asistencia

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro y Centelles (*)
Marta Agut Andreu (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:30
 
De  acuerdo  con  la  convocatoria,  la 
sesión  se  celebra  Junta  de  Distrito 
Norte
 
Presidencia:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunidos en  la  fecha  señalada  en  el 
encabezamiento los/as miembros de la 
Junta  proceden  al  examen  de  los 
siguientes asuntos.

 Por el Presidente Ilmo. señor Teniente de Alcalde, Francesc Mezquita Patuel, comprobado el 
“quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión.

1. Aprobación del acta de la sesión anterior de la Junta del Distrito celebrada el día 30 de 
septiembre de 2021.
No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento. 

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Ruego del vocal AAVV Segón Molí:
El Sr. Gimenez indica que las nuevas luminarias tipo led producen una luz muy recta y las ramas  
de los árboles que están junto a las farolas eliminan la luz. Solicita que se eliminen las ramas de  
estos árboles, sobre todo en la calle San Roque y la Avd. De Lidón.
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2.2 Ruego del vocal AAVV Primer Molí:
El Sr. Sierra solicita una reunión con el Concejal de Transición Ecológica D. Fernando Navarro 
Cueva para plantearle un problema de la actividad de “Dolçaina y Tabal” que se realiza en la 
Cámara Agraria los viernes. Esta actividad viene haciéndose varios años y en este curso tienen 
problemas.

2.3 Ruego del vocal AAVV Primer Molí:
El Sr. Sierra pregunta cuando se van a realizar las obras de adecuación/reforma de la rotonda de 
la Avd. Castell Vell y propone que se aproveche para realizar una acera peatonal en la Cuadra 
Borriolench, en su margen izquierda dirección al Cementerio, ya que es un vial muy transitado y 
peligroso.

2.4 Ruego del vocal vecino grupo municipal Popular:
El Sr. Saura denuncia el deterioro del pavimento en la antigua CN-340, denominada Avd. Castell 
Vell, existen unos 20 metros muy peligrosos y ya se está esperando demasiado tiempo a su 
reparación.

2.5 Ruego del vocal vecino grupo municipal Socialista:
El Sr. Magraner indica que es profesor del  IES Matilde Salvador.  Debido a la pandemia,  las 
clases se realizan con las ventanas abiertas. Debido al ruido del tráfico de la Avd. Casalduch, en 
el primer piso, es imposible dar clase. Solicita la instalación de badenes en la avenida, frente al 
instituto para que la velocidad se rebaje.

2.6 Ruego del vocal vecino grupo municipal Socialista:
El Sr. Magraner reitera la solicitud de poda de los árboles de la plaza de la Antigua Corona de 
Aragón para evitar que los indigentes los utilicen de armario.

2.7 Ruego del vocal  AAVV San Agustín y San Marcos (remitida por email):
El Sr. Cabañero solicita:
- Poda árboles plazas Mariana Pineda y Cayo Girones Alvarez. Así como restituir árbol junto 
polifuncional San Agustín y revisar y regar árboles de dicha zona.
-  Baldeo y limpieza de las plazas Mariana Pineda y Cayo Girones Alvarez, sobre todo zona 
columpios y la parte que da a calle Castalia.
- En cuadra Borriolench, en camino escolar hacia colegio Illes Columbretes, derribar muro de 
puerta antigua junto pozo por peligro derrumbe.
- Volvemos a reiterar la solicitud de parada bus número 1 en Avda Diputación.
- Eliminar colonia felina en zona de calle Murcia, localización de gatos en solar calle Murcia 27-
29. Los gatos están creando muchos problemas de insalubridad y molestias.
- Poner parada de bus en cuadra Borriolench bajando desde cementerio a la altura de calles 
Benitandus, Cádiz y Málaga para alumnos que vienen de instituto IES Bovalar.

2.8 Ruego del vocal AMPA IES La Plana:
La Sra. Rubert solicita un listado de las AMPAs o Centros Escolares del distrito Norte para poder  
ponerse en contacto con ellos.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 28 d'octubre de 2021

Expedient: JDN/2021/8
El present document és una acta, incorporada al llibre d'actes corresponent amb la numeració assenyalada al marge. La data 
de firma del document pot ser posterior a la data de la sessió o la d'aprovació de l'acta.

ASSISTENTS:

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Domingo Giménez Renau.
AAVV Segón Molí.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vocal vecino grupo municipal Socialista
- Juan Luis Saura Vilar.
Vocal vecino grupo municipal Popular
- Clemente Agost Maner.
 Vocal vecino Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Vocal vecino Alcaldía.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.

MEMBRES ABSENTS: 
(*) Excusan Assistència

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro y Centelles (*)
Marta Agut Andreu (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:30
 
D'acord amb la convocatòria, la sessió 
se celebra Junta de Districte Nord
 
Presidència:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunits en  la  data  assenyalada  en 
l'encapçalament los/as  membres de  la 
Junta  procedixen  a  l'examen  dels 
següents assumptes.

Pel President Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde, Francesc Mezquita Patuel, comprovat el “quòrum” 
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior de la Junta del Districte celebrada el dia 30 de  
setembre de 2021.
No manifestant-se cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment. 

2. Precs i preguntes

2.1. Prec del vocal AAVV Segón Molí:
El Sr. Gimenez indica que les noves lluminàries tipus led produïxen una llum molt recta i les 
branques dels arbres que estan junt amb els fanals eliminen la llum. Sol·licita que s'eliminen les 
branques d'estos arbres, sobretot en el carrer San Roque i la Avinguda del Lledó.
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2.2 Prec del vocal AAVV Primer Molí:
El Sr. Sierra sol·licita una reunió amb el Regidor de Transició Ecològica D. Fernando Navarro 
Cueva per a plantejar-li  un problema de l'activitat de “Dolçaina i  Tabal”  que es realitza en la  
Cámara  Agrària  els  divendres.  Esta  activitat  ve  fent-se  diversos  anys  i  en  este  curs  tenen 
problemes.

2.3 Prec del vocal AAVV Primer Molí:
El Sr. Sierra pregunta quan es van a realitzar les obres d'adequació/reforma de la rotonda de 
l'Avd. Castell Vell i proposa que s'aprofite per a realitzar una vorera de vianants en la Quadra 
Borriolench, en el seu marge esquerre direcció al Cementeri, ja que és un vial molt transitat i 
perillós.

2.4 Prec del vocal veí grup municipal Popular:
El  Sr.  Saura  denúncia  el  deteriorament  del  paviment  en  l'antiga  CN-340,  denominada  Avd. 
Castell  Vell,  hi  ha uns 20 metres molt  perillosos i ja s'està esperant  massa temps a la seua 
reparació.

2.5 Prec del vocal veí grup municipal Socialista:
El Sr. Magraner indica que és professor de l'IES Matilde Salvador. A causa de la pandèmia, les  
classes es realitzen amb les finestres obertes. A causa del soroll del tràfic de l'Avd. Casalduch, 
en el  primer  pis,  és impossible  fer  classe.  Sol·licita  la instal·lació  de badenes en l'avinguda, 
enfront de l'institut perquè la velocitat es rebaix.

2.6 Prec del vocal veí grup municipal Socialista:
El Sr. Magraner reitera la sol·licitud de poda dels arbres de la plaça de l'Antiga Corona d'Aragó 
per a evitar que els indigents els utilitzen d'armari.

2.7 Prec del vocal  AAVV SAN Agustín i SAN Marcos (remesa per adreça electrònica):
El Sr. Cabañero sol·licita:
-Poda  arbres  places  Mariana  Pineda  i  Cayo  Gironés  Alvarez.  Així  com  restituir  arbre  junt  
polifuncional SAN Agustín i revisar i regar arbres de la dita zona.
-Neteja i  neteja  de  les  places  Mariana  Pineda  i  Cayo  Gironés  Alvarez,  sobretot  zona 
engrunsadores i la part que dóna a carrer Castalia.
-En quadra Borriolench, en camí escolar cap a col·legi Illes Columbretes, derrocar mur de porta 
antiga junt pou per perill afonament.
-Tornem a reiterar la sol·licitud de parada bus número 1 en Av Diputació.
-Eliminar colònia felina en zona de carrer Múrcia, localització de gats en solar carrer Múrcia 27-
29. Els gats estan creant molts problemes d'insalubritat i molèsties.
-Posar  parada de bus  en  quadra  Borriolench  baixant  des  de  cementeri  a  l'altura  de  carrers 
Benitandus, Cadis i Màlaga per a alumnes que vénen d'institut IES Bovalar.

2.8 Prec del vocal AMPA IES La Plana:
La Sra. Rubert sol·licita un llistat de les AMPAs o Centres Escolars del districte Nord per a poder  
posar-se en contacte amb ells.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot això, s'expedix la present acta sent la mateixa firmada electrònicament per les persones  
que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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